

Day 1: Singapore → Taoyuan International Airport ~ Taoyuan Night market

#### Day 2: Taoyuan ~ Taichung ~ Chiayi

**Zhongshe Flower Market:** A year-round garden featuring a variety of flowers to enjoy and picture-perfect spots for photo ops. Blooms include tulips, daisies, lavender, lotuses, and more.

Three Little Pigs Leisure Farm: Three Little Pigs Leisure Farm is a fairy-tale-themed recreational farm in Chiayi, offering animal encounters, storybook-inspired scenery, play areas, and nature-based learning—perfect for families, couples, and friends seeking a fun day out.

**Hinoki Village:** The first forest cultural and creative park in the country, and the largest Japanese-style building complex in Taiwan, witnessing the rise and fall of Alishan forestry over the past century. It stands as a testament to the history of Alishan forestry, transitioning from a logging hub to a cultural preservation site. Hinoki Forest Village is now a small Kyoto in Chiayi, Taiwan. Step into the park to feel the strong Japanese atmosphere and relax your body and mind.

**Wenhua Road Night Market:** Steeped in history since the Qing Dynasty, it blossomed under Japanese rule and remains Chiayi's beloved kitchen—a locals' secret where travelers can savor authentic flavors off the tourist radar.

**Day 3: Alishan** Zhuoping Station (Healing Forest Bath-Shenmu Station) Alishan Station ~ **Kaohsiung** 

**Alishan National Forest Bath:** Rising 2,000+ meters in Chiayi, Alishan is Taiwan's iconic mountain forest—a breathing paradise of giant Hinoki wood. Here, misty railways, millennia-old trees, and sunrise spectacles weave an enchanted escape.

**Alishan Forest Railway Experience:** In 1899, Japanese build the Alishan Railway for transporting timber. Today, it has transformed into a sightseeing railway train for forest tourism, ranking among the globe's most extraordinary mountain railways. The century-old forest train shuttles through the hinoki wood and the misty green mountains, you will find yourself in a fairy tale world.

## Day 4: Kaohsiung ~ Donggang Ferryboat Wharf <u>≠</u> ~ (25 mins) Xiaoliuqiu ~ Kaohsiung

Xiaoliuqiu Island: Taiwan's only coral reef island and also one of the sea areas with the highest density of sea turtles in the world. This little island is filled with instaworthy picturesque spots. **Beauty Cave** is the most mysterious coral reef cave group on Island, formed by wave erosion. Legend has it that a beautiful woman once took refuge here. Wild Boar Cave is a natural sea cave. It was named after wild boars that often appeared there in the early days. The natural cave formed by the erosion of coral reefs by waves has a hidden entrance and a mysterious and tortuous cave. Black Devil Cave is the most famous area of limestone caves on the island. The coral reefs along the coast are like a winding maze. Tourists walking in it will have the illusion of reaching the end of the road, but there is a village in the dark.

\*\*If weather does not permit safe sailing, the itinerary will be swapped or changed, and the final arrangement of the local agent will prevail.

**SKM Park Outlets Kaohsiung Caoya:** an amusement park and outlet in owned by Shin Kong Mitsukoshi. It is positioned as an "international lifestyle complex" with restaurants, lifestyle theme stores, and entertainment and lifestyle facilities in a semi-open-air shopping area.

### Day 5: Kaohsiung ~ Taichung

**Fo Guang Shan Buddha Museum:** A spiritual landmark where tradition meets grandeur: walk the 240-meter sacred path beneath 48 stupas, witness the 108-meter bronze Buddha colossus "the Great Buddha of Light", and explore the Eight Pagodas embodying Buddhist wisdom

**Meinong Folk Village:** Step into 300 years of unbroken heritage—where tobacco barns dot the landscape, artisans craft vibrant paper umbrellas, and the air carries the scent of Hakka glutinous rice treats. A living tapestry of language, tradition, and indigo-clad resilience.

**Moon World Park:** renowned for its unique badlands' topography. The striking landscape, formed by rain-eroded mudstone, features rugged hills and valleys resembling the lunar surface - hence its name "Moon World".

Fengchia Night Market: Taiwan's night market king!



Alishan Forest Railway



Zhongshe Flower Market



Three Little Pigs Leisure Farm



SKM Park Outlets Kaohsiung Caoya



Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung

Tour Code: TWN8LQ

_					
	Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel used or Similar Class
	1		<b>+</b>	Taoyuan Night Market (Own Expense)	4★ Taoyuan Tao Garden Hotel or Chuto Plaza Hotel
	2	In Hotel	Taiwanese Cuisine	Wenhua Road Night Market (Own Expense)	4★ Chiayi Orient Luxury Hotel
	3	In Hotel	Aboriginal Specialty Cuisine	Chinese Cuisine	4★ FX Inn Kaohsiung or AHotel or Hotel Yoshi Kaohsiung
	4	In Hotel	XiaoLiuqiu Specialty Cuisine	Taiwanese Hotpot	
	5	In Hotel	Hakka Specialty Cuisine	Fengchia Night Market (Own Expense)	4★Fushin Hotel Taichung or Icasa by GOGO or Inhouse Hotel Taichung
	6	In Hotel	Kiln Roasted chicken	Ningxia Night Market (Own Expense)	5★Taipei Marriott Hotel or Caesar Metro or Sheraton or Caesar Park Hotel
	7	In Hotel	Atayal Specialty Cuisine	Own Expense	
Ī	8	In Hotel	<b>+</b>	_	

## Day 6: Taichung ~ Taipei

**Sun Moon Lake Wenwu Temple:** Where warriors and scholars meet—this 200-year-old lakeside sanctuary harmoniously worships Guan Yu's valor and Wenchang's wisdom through exquisite Qingera craftsmanship, framed by Sun Moon Lake's shimmering waters. **Aboriginal Shop:** Learn about the aboriginal specialties.

Ningxia Night Market: Voted 'Taipei's #1 Food Street, this cozy alley serves Taiwan's most crave-worthy classics.

#### Day 7: Taipei ~ Wulai ~ Taipei

**Tienlu Arts Centre:** Understand Fengshui to create an extraordinary life **Wulai Old Street:** As a traditional home of the Atayal tribe, Wulai Old Street offers authentic indigenous cuisine and handicrafts. It's the perfect spot near Taipei for waterfalls and cultural experiences. Must-try foods: Grilled wild boar, bamboo rice, millet wine, and maqaw (mountain pepper) sausage.

Wulai Scenic Train: Step aboard this charming historic train—once a vital timber transport, now a delightful scenic journey through lush landscapes and cultural heritage!

**Wulai WaterFall:** the largest in northern Taiwan. It was listed as one of the eight scenic spots in Taiwan during the Japanese colonial period, also known as the "Waterfall of Clouds". When there is abundant rainfall, it will form two waterfalls, rushing down from the valley, showing its magnificent beauty.

Nangang Lalaport: This dazzling new shopping destination (opened March 2025) spans an impressive 165,000 sqm, bringing authentic Japanese retail, dining and entertainment to Taipei. Enjoy family-friendly attractions including interactive kid zones, explore exclusive Japanese brands, and serene rooftop gardens—all under one roof!

## Day 8: Taoyuan International Airport → Singapore

Enjoy some leisurely free time to relax or explore till the time for transfer to Airport for your flight back to Singapore—taking home unforgettable memories of an incredible holiday with Hong Thai Travel! We hope Hong Thai's carefully crafted itinerary has left you with wonderful memories. We look forward to traveling with you again soon!













#### Note:

- 1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
- 2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to changes without prior notice.
- 3. Bonus tour will not be replaced nor refunded.
- 4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- 7. Tour is fully conducted in Mandarin. Updated: 04-Apr-25\_EN\_HN









enquries@hongthai.com.sg



### 第一天: 新加坡 → 桃园国际机场 ~ 桃园夜市

# 第二天: 桃园~台中~嘉义

中社花海: 一年四季拥有各式各样的花草来欣赏和必须来拍照打卡的花园。 花样包括: 郁金香、雏菊、薰衣草、莲花等

**三只小猪休闲农场**:是以经典童话为主题的亲子休闲农场,位于 嘉义县民雄乡。园区结合动物互动、童话造景、游乐设施,生 态教育,落羽松步道等,适合家庭游客、情侣或朋友一日游。

**桧意森活村**:全国第一个森林文创园区,全台湾最大的日式建筑群。见证阿里山林业百年兴衰从"伐木经济"到"文化保存"的转型典范。桧意森活村现在是台湾嘉义小京都。步入园区感受浓厚的日式氛围,让身心得到悠然的放松。

文化路夜市: 嘉义市历史最悠久的夜市,起源可追溯至清朝日治时期形成规模,现为"嘉义人厨房"为在地人主导,这小众宝藏能·献给游客像本地人一样吃透文化路!

第三天: 阿里山 沼平站 (疗愈森林浴-神木站) 阿里山站 ~ 高雄

**阿里山森林游乐区:** 阿里山森林游乐区是 台湾最著名的高山森林 景区,位于嘉义县,海拔2000多米, 相当于一个天然的巨大森林 氧。阿里山就是一个能坐古董火车、摸千年神树、看云海日出 的魔法森林!

**阿里山森林铁路小火车体验** 1899年,日本人为转运木材而规划 兴建阿里山铁路。如今已蜕变成发展森林旅游的观光铁路列车。 百年历史的森林火车,穿梭在桧木林,在迷濛翠绿的山间,像极 了童话世界般美景。

第四天: 高雄 ~ 东港码头 ≤ (约25分钟) ~ 小琉球 ~ 高雄 小琉球风景区: 台湾唯一 珊瑚礁岛 (全岛由珊瑚石灰岩构成) 也是全球海龟密度最高海域之一。 必打卡景点包括美人洞: 美人洞是小琉球岛上 最神秘的珊瑚礁岩洞群,由海浪侵蚀形成,传说曾有美女在此避难,现在成了探险、观海、拍照的绝佳景点! 山猪洞: 山猪洞是小琉球岛上 一个鲜为人知的天然海蚀洞,因早期常有山猪出没而得名,现在成了探险爱好者的私房景点! 由海浪侵蚀珊瑚礁岩形成的天然洞穴,入口隐蔽,洞内曲折神秘。

**乌鬼洞**:是岛上石灰岩洞穴遍布最出名的区域。近海沿岸的珊瑚礁岩,宛如一道蜿蜒扑朔的迷宫阵,游客行走其间,会有山穷水尽疑无路,柳暗花明又一村的错觉。

\*如果天气因素或大浪导致船停驶,将会把行程对调或更改, 以当地地 接最后安排为准。

**SKM大鲁阁草衙道**:新光三越旗下的游乐园及奥特莱斯。其定位为"国际生活综合体",在半露天购物区内设有餐厅、生活主题商店以及娱乐和生活设施。

# 第五天: 高雄 ~ 台中

**佛光山佛陀纪念馆**:全球最大的佛教文化纪念馆之一,融合宗教、艺术、教育功能。八塔一馆:主建筑群象征佛教"八正道"中央的本馆供奉佛牙舍利成佛大道:长达240米的朝圣步道,两侧有48座地宫塔世界最大铜铸坐佛:高108米的"佛光大佛"

**美浓客家村**:以称为"活的客家文化博物馆",这里是台湾客家文化保存最完整的聚落,300年历史的客家聚落90%居民仍说客家话。以"菸楼、纸伞、蓝衫、粄食"四大文化符号闻名。月世界地景公园:位于台湾高雄,以其独特的恶地地形闻名。这片奇特的地貌是由泥岩组成,长年受到雨水侵蚀,形成如月球表面般崎岖的山丘和峡谷,因此得名「月世界」。主要景点:泥火山,大峡谷,日落观景台,环湖步道(泥岩水库)。

**逢甲夜市**:全台湾最大且著名的观光夜市,逢甲夜市的消费以 「俗搁大碗」为最吸引各路爱好夜市的民众。

# 第六天: 台中 ~ 台北

**日月潭文武庙**:台中日月潭区的一个古老庙宇,建于清朝历经多次修缮和扩建,至今已有近二百年的历史。供奉有武王、关公等武圣和文昌帝君等文圣。 这座庙宇的建筑风格独特,充满了古老的韵味

山地特产中心: 了解原住民山地特产

**宁夏夜市**: 宁夏夜市位于台北市大同区,拥有超过60年历史,是台北最具代表性的传统美食夜市之一。虽然规模不大,但这里的小吃种类丰富,品质精致且充满台湾道地风味,因此有「台北最好吃的夜市」之称。宁夏夜市深受在地人与观光客喜爱,特别是老饕与美食爱好者的天堂!



阿里山森林铁路小火车



中社花海



三只小猪农场



SKM大鲁阁草衙道



南港LALAPORT

Tour Code: TWN8LO

				100, 0000. 1111020
天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1		<b>+</b>	桃园观光夜市(自理)	4★ 桃园桃花园饭店 或 住都大饭店
2	酒店	台式料理	文化路夜市 (自理)	4★嘉义嘉南风华酒店
3	酒店	山地风味餐	中华料理	4★高雄富驿酒店 或 信宗大饭店 或 佑煦行旅
4	酒店	小琉球特色料理	台式小火锅	
5	酒店	客家宴特色餐	逢甲夜市(自理)	4★台中富信 或 GOGO回行旅 或 菱悦酒店
6	酒店	瓮窑鸡	宁夏夜市 (自理)	5★台北万豪 或 凯达 或 喜来登 或 板桥凯撒
7	酒店	泰雅族风味料理	自费	
8	酒店	<b>+</b>	-	

## 第七天: 台北 ~ 乌来'泰雅族'~ 台北

天禄艺术中心: 先了解风水, 后开船不一般的人生

**乌来老街**: 位于新北市乌来区,是著名的原住民文化景点。乌来是泰雅族的传统居住地,因此老街上充满原住民特色美食与工艺品。这里也是台北近郊赏瀑布与体验原民文化的最佳去处之一。乌来老街以原住民美食闻名,必吃的特色小吃包括: 烤山猪肉,竹筒饭,小米酒,马告香肠。

**乌来台车**:早期用于运送木材的小火车,现在成为观光铁路, 搭乘体验。

**乌来瀑布**:乌来瀑布是北台湾落差最大的瀑布,在日治时期被列为台湾八景之一,更有「云来之泷」的美名。雨量丰沛时,乌来瀑布会形成两道飞泉,从山谷中飞流直下,展现气势磅礴之美

南港LALAPORT: 这个令人惊叹的全新购物胜地(2025年3月开业)占地5万坪(16.5万平方米),将纯正的日本零售、餐饮和娱乐体验带到台北。无需离开台北就能感受日本风情以地道日式风格购物用餐!享受适合全家游玩的互动儿童区、探索独家日本品牌,以及宁静的屋顶花园——全部汇聚于此!

# 第八天: 桃园国际机场→ 新加坡

早餐于酒店,自由活动至集合时间前往桃园国际机场乘搭豪华客机飞返温暖的家园新加坡。希望康泰为您精心安排的行程能让您留下美好的回忆。我们原下次再度与您同行。













#### 注 .

- 1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社安排为准; 如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店取代。
- 3. 赠送或红利项目将无任何替代或退款
- 4. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 5. 房间的差异,包括房型、面积、景观,均由酒店分配而定。
- 6. 团体全程将以华语讲解

Updated: 02-April-25\_CN\_HN







6533 1788



enquries@hongthai.com.sg